
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO-VVD-Skatebaan Blauwenoord 

1- Notagegevens   

Notanummer 2021-002132 

Datum 15-07-2021 

Programma:   

03 Leefomgeving 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 31-08-2021 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 31-08-2021 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 26-08-2021 

wethouder 26-08-2021 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 27-08-2021 

BIS Openbaar 

Status Definitief2021-09-01 

  

Bijlagen 

Vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 31-08-2021 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de VVD-fractie vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 14 juli 2021 heeft Roderic Rosenkamp van de VVD- fractie uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over de skatebaan Blauwenoord. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

Betreft: Skatebaan Blauwenoord 

 

 

Deventer, 14 juli 2021 

 

Geacht college, 

In De Stentor d.d. 14 juli wordt aandacht gevraagd voor het (mogelijk) verdwijnen van de skatebaan in 

Blauwenoord.  

VVD Deventer is natuurlijk voorstander van een gezonde leefstijl. Plekken waar je kunt sporten en 

bewegen zijn daarvoor nodig. Bovendien zijn dit ook plekken voor ontmoeting en contact. Nu de 

skatebaan in Blauwenoord zo geliefd en veelgebruikt blijkt, hebben wij de volgende vragen over de 

instandhouding ervan. 

1. Is de gemeente bekend met de petitie die door buurtbewoners en jongerenwerkers is 

opgesteld voor behoud van de skatebaan? 

2. Is de gemeente in contact met de opstellers van de petitie en zo ja, kan er iets gedeeld worden 

over de uitkomst van deze gesprekken? 

3. Is bekend welk bedrag is gemoeid met het opknappen en de instandhouding van deze locatie? 

4. Kan dit bedrag (deels) worden gefinancierd vanuit WijDeventer? 

5. Zijn er andere mogelijkheden voor (co)financiering voor behoud van de skatebaan? 

6. Onderschrijft het College de wens van de bewoners en jongerenwerkers? 

 

Wij danken u voor de snelle en adequate beantwoording! 

Met hartelijke groeten, 

 

Roderic Rosenkamp 

 

VVD Deventer 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van VVD 
t.a.v. dhr. R.P. Rosenkamp 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
 
 
 
 
 
 
 

2021-002132  31 augustus 2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte meneer Rosenkamp, 
 
In uw brief van 14 juli jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de skatebaan 
Blauwenoord. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  
Is de gemeente bekend met de petitie die door buurtbewoners en jongerenwerkers is opgesteld voor behoud 
van de skatebaan? 
  
Antwoord:          
Gemeente Deventer is op de hoogte van de petitie en weet van het initiatief van kinderen en ouders om te 
proberen de skatebaan te behouden. Afgevaardigden van de gemeente waren aanwezig op de skatemiddag 
van 13 juli jl. 
  
Vraag 2:  
Is de gemeente in contact met de opstellers van de petitie en zo ja, kan er iets gedeeld worden over de 
uitkomst van deze gesprekken? 
  
Antwoord:          
De vraag vanuit de buurt is actueel geworden toen een tijd geleden een gedeelte van de baan is weggehaald 
vanwege veiligheidsredenen. Enkele inwoners hebben toen gevraagd wat er met de baan in de toekomst gaat 
gebeuren. De betrokken projectleider gaf aan dat de baan in principe zou moeten verdwijnen wanneer de 
nieuwe baan bij het ziekenhuis gereed is, maar dat in ieder geval gekeken zou worden of het mogelijk is om 
deze nog iets langer in gebruik te houden, een en ander afhankelijk van de kosten. 
  
Vraag 3: 
Is bekend welk bedrag is gemoeid met het opknappen en de instandhouding van deze locatie? 
  
Antwoord:          
De skatebaan kan gerepareerd worden en het gebruik ervan kan daarmee met circa 5 jaar verlengd worden 
voor een geraamd bedrag van € 25.000,-. De houten borden worden dan vervangen door veel duurzamere 
RVS platen.  
 
Ter vergelijking: voor het geheel vervangen van de skatebaan ter plaatse wordt ten minste op € 100.000,- 
geraamd.  



  
Vraag 4: 
Kan dit bedrag (deels) worden gefinancierd vanuit WijDeventer? 
  
Antwoord:           
De kosten voor reparatie zouden voor een deel uit het wijkbudget betaald kunnen worden. Wanneer deze 
aanvraag door de inwoners bij het wijkteam zou worden ingediend, is de inschatting dat hiervoor middelen 
beschikbaar worden gemaakt, zeker wanneer sprake is van cofinanciering. 
  
Vraag 5: 
Zijn er andere mogelijkheden voor (co)financiering voor behoud van de skatebaan? 
  
Antwoord:           
Deze mogelijkheden zijn er. Door bijdragen uit de programma’s Leefomgeving (Spelen 5k), Jeugd en 
Onderwijs (10 k), Meedoen (Wij-Deventer 10k), zou het bedrag gefinancierd kunnen worden. De genoemde 
programma’s zijn vooraf gepolst en programmamanagers gaven aan hier positief tegenover te staan. Er is 
nog wel instemming van de wijkraad nodig om een definitief akkoord te geven voor het onderdeel van het 
programma Meedoen. 
  
Vraag 6: 
Onderschrijft het College de wens van de bewoners en jongerenwerkers? 
  
Antwoord:          
Het college onderschrijft het belang van ontmoeten, bewegen en spelen en onderschrijft de wens van de 
inwoners en jongerenwerkers om de skatebaan langer in gebruik te houden. De populariteit van de skatebaan 
– ondanks de aanleg van een nieuwe skatebaan nabij het ziekenhuis – onderschrijft het initiatief en is een 
argument om het gebruik van de skatebaan te verlengen. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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